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Lørenskog Rotaryklubb Månedsbrev 
 

Måned: November  2019 

Redaktør: Harald Moi 

 

Fremmøteprosent for måneden : 56,9% 
 
Gebursdager i måneden          : 
Lyder Alnes   03.11.1940 
Karen Marie Ellefsen 03.11.1050 
Kjell Hauger  28.11.1937  
 
Møtt i andre klubber i måneden: Ingen 
 
 

7. november  Finnes miljøvenlige biler? v/ Tore Lillemork  

Antall medlemmer tilstede: 17  

Navn på gjester/fra: Alf Stefferud, Reidun Myklestul, Tore Lillemork 
(foredragsholder)  

3 min, tema og navn: Ola Strømme: Tomme ord. Eks. «Hva tenker du nå?»  

Finnes miljøvenlige biler? v/ Tore Lillemork Bilimportørenes Landsforening om 

utviklingen av miljøvennlige biler  

Spørsmål: Finnes miljøvennlige biler?  

Svar: Det enkleste svaret er: «nei» Det nyanserte svaret er: «ja, fordi alt er relativt»  

Lillemork gikk deretter igjennom den rivende teknologiske utvikling de senere år med statistikker og grafer 

for:  

- Ulike kilder for CO2 utslipp og påvirkning de seneste 150 år  

- De ulike faktorer som påvirker den globale temperaturstigning  

- Overgangen fra fossilt brennstoff til fornybar energi ved produksjon av elektrisitet  

- Antall tonn CO2 utslipp i en bils levetid for ulike biltyper (bensin, diesel, EL biler)  

- I hvilken grad salgsutviklingen for EL biler er påvirket av den politiske miljødebatten og de incentiver og 

begrensninger som er gjennomført.  

- Salgsmiks EL biler/bensin-diesel de siste 8 år.  

- Første halvår 2019 er andelen salg av Hel- delelektrifiserte biler i Norge på 68%.  

- I september 2019 var andelen oppe i hele 78%.  

- Utbygging av ladestasjoner henger etter. Solgt ca 220 000 elbiler som har 11 000 ladepunkter 

tilgjengelig.  
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- Med ca 800 000 ELbiler solgt globalt er Norges andel betydelig - Av viktige følger av økt Elbil salg er 

bilverkstedenes synkende fortjeneste fordi ELbiler har minimalt med beveglige deler og derved er billigere 

å vedlikeholde.  

- Hydrogen drevne biler er også et alternativ, men salget har i øyeblikket stanset helt opp grunnet mangel 

på fyllestasjoner. (Eksplosjonen i Sandvika)  

Lillemork gikk også kort igjennom  

- Dieselbilen som enda ikke er død  

- All ny teknologi som hever sikkerheten og senker antall ulykker  

- Selvkjørende biler 

 

14. november  Utvikling i boligmarkedet v/ Siv Ostrø  

Antall medlemmer tilstede: 15  

Navn på gjester/fra: Birger Westin (Skjedsmo Nord Rotary)  

3 min, tema og navn: Svein Fikke fortalte om samarbeid mellom Roaf og Rotary. Rotary kan kanskje 

bidra til å få flere til å bruke de grønne posene til matavfall. Roaf har avanserte samlebånd som plukker ut 

både matavfallsposene og plastavfall. Men mindre enn halvparten av alt matavfall går i de grønne 

posene. 

 

Foredrag: Siv er ansatt i Krogsveen, som er et av Norges største eiendomsformidlere med 360 ansatte og 

kontor over hele landet. Siden år 2000 har eiendomsprisene blitt tredoblet, men skjevt fordelt over landet. 

I Oslo og Bærum ligger nå km2 prisen på 70000 kroner, i Stavanger og Kristiansand på halvparten. Siste 

året har prisøkningen vært på 2,4%. I Oslo er nå gjennomsnittlig tid for salg 25 dager, i Stavanger og 

Kristiansand det doble.  

I lørenskog har prisøkningen siste året vært over landsgjennomsnittet, ofte er den største økningen på 

vinteren. Lønnsutvikling, sysselsetning og renteutvikling er viktige faktorer som bestemmer 

prisutviklingen. I Oslo og Bærum har boligprisene blitt så høye at en person med sykepleierlønn bare har 

råd til å kjøpe 4% av annonserte boliger. Det er en tendens til at flere bor alene. Bankene krever nå 15% 

egenandel, og lån får ikke være større enn 4,5 til 5 ggr bruttolønn.  

Folk flytter til Lørenskog fordi det er rolig, lavere priser enn i Oslo, bra kollektivtrafikk og lett tilgjengelig 

service. I 2018 ble det 1436 nye innbyggere i Lørenskog 

Referent: Harald Moi    

 

20. november: Guvernørbesøk i storsalen på Skedsmo samfunnshus for klubbene 
i område G, distrikt 2260.  

Antall medlemmer tilstede: 9  

Møteleder Gunnar Aasgaard, president i Strømmen RK innledet møtet.  
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Deretter var det et kunstnerisk innslag. 

Tale av guvernør Jutta Bachmann 

En halvtimes mingling og kjøp av kaffe og kaker. 

Til slutt fikk hver klubb 5 minutter til å presentere et prosjekt etter eget valg. 

28.11.2019 Kveldens program var «NITOR orienterer», men foredragsholder 
dukket ikke opp.  
 

Antall medlemmer tilstede: 15  

Gjester: Ingen gjester. 
 
Presidenten ønsket velkommen og tente lys for vennskap og fred. 

Kjell H. hadde hatt fødselsdag og det ble behørig applaudert. 

Presidenten opplyste at utvekslingsstudenten fra Australia ankommer 18. januar 2020 og flytter inn først i 

Nittedal. 

Presidenten etterlyste forslag til ny DG. 

De gule vestene våre ble etterlyst, de er trolig hos Kjell S. eller Jarle. 

Det er hittil påmeldt 20 personer til julebordet 12. desember. 

I fravær av foredragsholder ble det samtale omkring temaet Prosjekter, og flere lokale og internasjonale 

prosjekter ble diskutert. 

Kjell H. stilte spørsmål om hvorvidt prosjekter ville vitalisere Lørenskog Rotaryklubb og gi 

medlemsøkning. 

Arne Peder poengterte at møtene måtte bli mer interessante, med interessante foredragsholdere og 

oppfølging av foredragsholdere foran hvert møte.  Knut poengterte at møtene hovedsakelig burde holdes 

i klubblokalene.  Knut etterlyste også lista over faddere/mentorer for hvert medlem, og bruke den for å 

kunne ha muligheten til å ta en telefon til medlemmer som ikke møter.  Karen Marie opplyste at vi skal ha 

et møte i januar 2020 hvor vi skal evaluere klubbens «gjøren og laden». 

Presidenten ønsket vel hjem klokken 20:00. 

Referent: Kjell Sandberg 


